
 
 
From: arpo.kullerkupp@erametsaliit.ee [mailto:arpo.kullerkupp@erametsaliit.ee]  
Sent: Wednesday, February 21, 2018 7:16 PM 
To: Indrek Laas <Indrek.Laas@Envir.ee>; Riina Martverk <Riina.Martverk@Envir.ee>; Jaak Rohtsalu 
<Jaak.Rohtsalu@Envir.ee>; henrik.valja@empl.ee; paavo.kaimre@emu.ee; jaanus.aun@eramets.ee; 
'lehar lindre' <lehar.lindre@metsataimed.ee>; ants@metsatervenduse.ee; 
rainer.vakra@riigikogu.ee; Aigar Kallas <aigar.kallas@rmk.ee>; asko.lohmus@ut.ee; 'Tarmo Tüür' 
<tarmo@elfond.ee>; 'Marko Gorban' <Marko.Gorban@agri.ee>; 'Helve Hunt' <Helve.Hunt@agri.ee>; 
meelis.partel@ut.ee 
Cc: Marku Lamp <Marku.Lamp@Envir.ee>; Kati Kuusk <Kati.Kuusk@Envir.ee>; Kristel Järve 
<Kristel.Jarve@Envir.ee> 
Subject: Vs: Metsandusnõukogu 14.02 kohtumise protokoll  
 
Tere 
 
Eesti Erametsaliidu poolt tahaks kindlasti ka fookusesse tuua metsanduse (makro)majanduslikud 
mõjud ning sotsiaalsed mõjud maaelule ning maamajandusele, aga ka regionaalpoliitikale. Kindlasti 
peab alusuuring käsitlema neid aspekte, sest nagu Meelis Pärtel koosolekul ka välja tõi on paljudel 
juhtudel tegu lõivsuhetega erinevate huvide vahel. Alusuuringus on vajalik need kohad selgelt välja 
tuua ja kirjeldada, et siis edaspidiste uuringute ja arutelude käigus leida vastused küsimustele – 
millisteks lõivudeks me valmis oleme, mida endale lubada saame jne. 
 
Tervitades 
Arpo Kullerkupp  
Eesti Erametsaliit 
 
 


